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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft:  Vragen ex artikel 48 RvO inzake huisvesting voortgezet onderwijs in Maastricht 
Datum:  17 februari 2017 
 
 
Geacht college, 
 
De PvdA-fractie heeft kennisgenomen over het voornemen van LVO om de VHBO locatie aan de 

Eenhoornsingel te sluiten waarbij alle voorgezet onderwijs geconcentreerd zal worden in Maastricht 

oost. 

De PvdA-fractie is niet alleen verbaasd maar ook verbijsterd. Na alle commotie over de OOM-plannen 

waarbij de communicatie naar ouders en docenten onder de maat was. Na het uitdrukkelijke betoog 

van LVO dat de OOM-plannen op cijfers gebaseerd waren en er geen andere optie mogelijk zou zijn. 

Slechts na aandringen van de Maastrichtse gemeenteraad was LVO bereid een instroompunt Havo in 

Oost te realiseren. Na alle commotie tussen LVO en de Maastrichtse gemeenteraad over de 

bevoegdheden ten aanzien van het verplaatsen en sluiten van locaties. 

En nu is er weer een nieuw scenario. Alle voorgezet onderwijs weg in west en concentratie in oost 

om het “weglekken” van leerlingen naar andere scholen te voorkomen. Wij kunnen ons nog goed 

herinneren dat een aantal fracties hierover in den beginne gesproken hebben. 

En dus is er weer onrust. Ouders die zich zorgen maken of hun kinderen nu wel of niet de school 

kunnen afmaken als zij eenmaal gestart zin aan het VHBO aan de Eenhoornsingel. Docenten die het 

ook niet meer weten. Docenten die de ouders niet kunnen informeren. Niet alleen over locaties maar 

ook over het lesaanbod en de mogelijke begeleiding. 

Voor de PvdA is dit een onacceptabel proces en verwacht dan ook van het college dat zij haar 

verantwoordelijkheid neemt om het onderwijs in Maastricht veilig te stellen. Niet alleen in kwantiteit 

en kwaliteit maar ook in bereikbaarheid en in de manier waarop de aansluiting met andere relevante 

voorzieningen geborgd is vanuit het passend onderwijs en jeugdzorg. 

Daarom heeft de PvdA-fractie de volgende vragen voor het college: 

1. Is de arbitrage tussen de Maastrichtse gemeente en LVO inmiddels van start gegaan? 

2. Wanneer is een uitspraak van de arbitragecommissie te verwachten? 

3. Wat betekent genoemde ontwikkeling in Maastricht West in relatie tot de arbitrage die 

doorlopen wordt? 
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4. Hoe gaat u de raad in stelling brengen gezien de nieuwe ontwikkelingen? 

5. Wat is de mening van het college ten aanzien van inhoud en proces van boven geschetste 

ontwikkeling? 

met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 

Es-sadki.M.H 


